To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: PETRA EDUCATION COMPANY Date: 10-04-2025 12:03:33 PM Subject: Executive Committee	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البتراء للتعليم التاريخ: 10-40-2025 PM 12:03:33 الموضوع: لجنة تنفيذية
Please note that the Board of Directors, in its meeting No. 3/2025, dated March 22, 2025, decided to form an executive committee emanating from the Board of Directors, as follows: 1. Eng. Mohammed Hisham "Mohammed Mazen" Shafiq Al-Ansari, Chairman of the Committee 2. Eng. Khaled Araim Khaled Ali, Vice Chairman of the Committee 3. Mr. Samer Ali Ahmed Al-Tayeb (General Manager), Committee Member	يرجى العلم بأن مجلس الإدارة باجتماعه رقم 2025/3/22 تاريخ 2025/3/22 قرر تشكيل لجنة تنفيذية منبثقة عن مجلس الإدارة حسب التالي: 1. المهندس/ "محمد هشام" "محمد مازن" شفيق الانصاري رئيس اللجنة 2. المهندس/ خالد اعريم خالد علي نائب رئيس اللجنة 3. السيد/سامر علي احمد الطيب (المدير العام) عضو اللجنة 3. السيد/سامر علي احمد الطيب (المدير العام) عضو اللجنة
22-03-2025	22-03-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمد نور کرزون	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمد نور كرزون